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Zápis 34. jednání kolegia děkana 3.LF UK v období 2022-26, konaného dne 10.8.2023 

Přítomni: prof. Widimský, prof. Šlamberová, doc. Trnka, prof. Arenbergerová, JUDr. Mužíková, Dr. 
Šebo, doc. Duška (on-line) 
Omluveni: doc. Dlouhý, Dr. Marx prof. Malíková, prof. Džupa, doc. Gojda 

 

1. Schválení zápisu ze 13.7.2023 

2. Proděkanka Arenbergerová informovala o programu oslav 70 let fakulty. Dne 31.10. budou 

popularizační stánky 5-6 pracovišť v nákupním centru Eden. Dne 23.11. bude Zlatá promoce  

a slavnostní zasedání fakulty v Karolinu. Bude pořádáno i několik souvisejících aktivit. 

3. Proděkan Trnka a tajemnice informovali o stavu příprav projektu budovy B a o chystaném 

převodu malého 3m pruhu pozemku od SZÚ na 3.LF UK, aby byl splněn požadavek 

Stavebního úřadu P10. 

4. Proděkan Marx (omluven) písemnou formou informoval o stavu přijímacího řízení. 

5. Členové KD projednali úpravu kritérií HŘ a JŘ – finalizace návrhu bude do konce srpna, 

následně bude též projednání ve VR a zaslán vedení UK. 

6. Členové KD diskutovali update Strategického záměru 3.LF. Další postup bude koordinovat 

proděkan Trnka. Konečnou verzi upraví následně děkan. 

7. Fakulta podá avízo požadavku z Fondu UK „Mikuláš“ na zateplení (plášť, okna) a novou 

střechu budovy Ke Karlovu. Zajistí proděkan Trnka s tajemnicí. 

 

JUDr. Mužíková 

 Tajemnice informovala členy kolegia děkana o vývoji příprav otevření kavárny Kapka Cafe 

v přízemí budovy A. U Syllabovy posluchárny jsou instalovány protihlukové dveře, které 

projdou revizí a zprovozní se. Tím nebude ohrožen hlukem z kavárny chod Syllabovy 

posluchárny. KD schválilo toto řešení. S provozovatelem kavárny bude během několika dní 

finalizovány smluvní podmínky, včetně 5-leté opce. Úpravu rozvodu elektřiny, vody  

a kanalizace zajistí na své náklady fakulta.  

 Vyúčtování plesu proběhlo v termínu a v naprostém pořádku. Tajemnice informovala o stavu 

vyúčtování. Kolegium děkana děkuje vedení TRIMEDu za celkovou organizaci plesu  

a výbornou spolupráci s vedením fakulty. 

Prof. Arenbergerová 

 Předložené služební cesty byly schváleny. 

Doc. Trnka 

 Proděkan Trnka informoval o 2 výzvách OP JAK, které budou v nejbližší době uveřejněny 

(termín pro odevzdání žádostí bude cca 2/2024). Bude se jednat o ESF a ERDF fondy. 

Prof. Šlamberová 

 Kolegium děkana doladilo poslední drobné úpravy v připravovaném Opatření děkana týkající 

se kvalifikačních prací. Konečné znění bude rozesláno členům KD. 

Zapsala: Bc. Kateřina Mitasová 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 


